
 
 

Protokoll 

Grenlandsrådet 07.02.20 
Til: Politikere: 

Hallgeir Kjeldal, Lars Inge Rønholt 
Karlien de Schuyteneer, Dag Arild Brødsjømoen, Trond-Jarle Roalstad 
Grunde Knudsen, Anette Sivertsen,  
Robin Kåss, Anne Kristine Grøtting, Anne Karin A. Hansen 
Kjell Abraham Sølverød, Bent Gurholt, Dag Jøran Myrvang 
Trond Ballestad, Trude Tvedt, Emilie C. Schäffer 
 
Rådmannskollegiet: 
Geir H. Bjelkemyr-Østvang, Per Wold, Inger Lysa, Torny Strand Moripen, Ole Magnus 
Stensrud, Jørn C. S. Knudsen 
 
Tillitsvalgte/Hovedverneombud: 
Trond Hamsdokka, Tore Nygaard og Arvid Svendsen 
 
Telemarksbenken: 
Terje Aasland, Solveig S. Abrahamsen, Bård Hoksrud,  
Lene Vågslid, Geir Jørgen Bekkevold.  
 
Forfall:  
Torstein Dahl     Bamble 
Charlotte Therkelsen Sætersdal  Kragerø 
Elisabeth Timland   Fagforbundet 
Hanne Gro Haugland    Vekst i Grenland 
Åslaug Sem-Jacobsen    Senterpartiet (Telemarksbenken) 
 

Sted: Siljan kommunehus 

Tid: 10:30 – 14:30 
 

 

Saksnr. Sak 
 

1/20 Protokoll fra Grenlandsrådet 22.11.19 
 
Ekspedert den 26.11.19. 
 
Protokollen ble godkjent uten merknader. 
 

2/20 Innspill NTP – Vestfoldbanen og Grenlandsbanen 
 
Grenlandsrådet og Telemarksbenken diskuterte innspill til NTP – med et særlig fokus 
på Vestfoldbanen og Grenlandsbanen. 
 



 

Grenlandsrådet påpekte at både Vestfoldbanen og Grenlandsbanen er viktige 
infrastrukturprosjekter for regionen. Det er viktig at disse prosjektene trekkes frem. 
Synliggjøringen av Grenlandsbanen er særlig viktig, men er imidlertid avhengig av at 
Vestfoldbanen realiseres.   
 
Av veiprosjekter ble særlig Rv 134 og Rv36 trukket frem som sentrale.  
 
Fra Telemarksbenken sin side ble det viktigheten av at regionen og fylket står samlet 
rundt bestemte prosjekter understreket. En samlet region og/eller fylke vil styrke 
betydningen til aktuelle prosjekter. Grenlandsregionen bør derfor ha fokus på å stå 
samlet og få løftet dette frem politisk.    
 
Konklusjon: Ordførerne er kalt inn til prioriterings- og innspillsmøte i forbindelse 
med NTP den 24 februar. Ordførerne tar med seg signalene fra Grenlandsrådet.  
 

3/20 Karbonfangst (CCS) 
 
Kjell Skjeggerud fra Norcem orienterte om historikken og veien videre for Norcem 
og karbonfangstprosjektet. Skjeggerud understreket viktigheten av at beslutningen 
om en videreføring av prosjektet bør skje så snart som mulig. Dersom en avgjørelse 
drøyer vil en eventuell realisering bli svært utfordrende.  
 
Både Grenlandsrådet og Telemarksbenken støtter opp om Norcem og ønsker at 
karbonfangstprosjektet realiseres.  
 
Grenlandsordførerne har kommet med en møteforespørsel til Olje- og 
energiministeren for å diskutere saken nærmere.   
 

4/20 Orientering om DigiTV 
 
Kommunedirektør i Kragerø, Inger Lysa, orienterte.  
 
DigiTV er et forprosjekt mellom kommunene i Vestfold og Telemark knyttet til 
digitalisering. Prosjektet skal blant annet bidra til samarbeid om digitale 
innbyggertjenester og arbeid med nasjonale løsninger/felleskomponenter. 
 
Grenlandsrådet tok presentasjonen til orientering.  
 

5/20 Oppfølging av felles formannskapsmøte 09.01.2020 
 
Grenlandsrådet diskuterte det felles formannskapsmøtet i Langesund, og videre 
oppfølging av dette.  
 
Tilbakemeldingene til formannskapsmøtet var positive. Både innhold og muligheten 
til å bygge relasjoner på tvers av kommunegrensene ble trukket frem som positivt. 
Ved neste samling bør man sitte blandet på tvers av kommunene hele samlingen. 
 
Rådmennene får i oppdrag å legge en videre plan for fremdrift av 
formannskapsmøtene.  



 

 

6/20 Eventuelt 
 
Croftholmen 
Hallgeir orienterte kort om muligheten for et demonstrasjonssenter for produksjon 
og lagring av energi. 

 


